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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 10 din 24.09.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 24 septembrie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, COSTEL DIMA dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 330/21.09.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

24.09.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 26.08.2021. 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de investiţii 

„SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE REBRICEA, RATEȘU-CUZEI, 

SASOVA, CRĂCIUNEȘTI, COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 
 

            1. Se trece la prezentarea de către domnul primar, Radu Valerică a proiectului privind 

aprobarea devizului general actualizat al obiectivului de investiţii „SISTEM DE 

CANALIZARE-EPURARE APE UZATE SATE REBRICEA, RATEȘU-CUZEI, 

SASOVA, CRĂCIUNEȘTI, COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 
 



 2 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar informează că s-a obținut cu mare greutate avizul celor de la SGA, cu 

condiția renunțării la bazinul vidanjabil. Prin proiectare s-a schimbat capacitatea stației de 

epurare, pretul s-a dublat. 

Actualizarea manoperei de lucru este determinată și de schimbarea salariului pentru cei 

din construcții la 3000 lei. 

Domnul Dorin Mihăiță întreabă pe unde se vor scurge apele uzate iar domnul primar 

răspunde că apele ajung în stație la Rateșul Cuzei și se epurează. 

Domnul Morariu întreabă dacă în proiect sunt prinse trei tronsoane ca la Rateș? 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi aprobarea devizului general 

actualizat al obiectivului de investiţii „SISTEM DE CANALIZARE-EPURARE APE UZATE 

SATE REBRICEA, RATEȘU-CUZEI, SASOVA, CRĂCIUNEȘTI, COMUNA REBRICEA, 

JUDEȚUL VASLUI”. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

 

2. Interpelări și răspunsuri. 

 

Domnul primar informează că la Gal a rămas o sumă și s-a hotărât de Consiliul de 

Adminsitrație să fie împărțită în mod echitabil, și vom primi și noi o parte. 

Domnul primar dă citire la o circulară primită de la Consiliul Județean despre proiectul 

Anghel Salini și informează că se va merge pe drumuri, căci sunt cele mai importante și nu pe 

canalizare. Programul se derulează pe o durată de 5 ani și alocarea minumă va fi de 4 mil de lei 

pe comună. 

Domnul Dorin Mihăiță întreabă dacă se poate merge și pe apă și pe canalizare dar 

domnul primar răspunde că doar pe una dintre ele și solicită domnilor consilieri să studieze 

metodologia până la următoarea ședință și să se ia decizia cum se procedează. 

Totodată domnul primar are o informare despre faptul că este în lucru Monografia 

Comunei și solicită reprezentanților fiecărui sat să adune material despre satul lui, este nevoie 

de informații și roagă pentru ajutor, fotografii cât mai vechi, evenimente, scrisori vechi de pe 

timpul războiului. Până în anul 1948 domnul Marcu a verificat arhivele de la Vaslui. 

Domnul Dorin spune că de la gară, la fermă sunt câini care atacă pasările, intră în curți 

și să se facă un contract de preluare de către o firmă de specialitate. Domnul vice spune ca a 

vorbit și costă 700 lei de câine. 

 

Doamna Cojocea ridică o problemă privind un ajutor de urgență acordat doamnei 

Adomnicăi, în jurul căruia s-a iscat o discuție iar dumneai este foarte suparată.   

Doamna Adomnicăi a venit și a spus că a auzit că banii sunt la doamna Cojocea sau la 

primar, că s-au luat banii și ce s-a făcut cu ei.  

Domnul consilier Dorin Mihăiță spune ca nu a discutat cu doamna Adomnicăi  despre 

bani și nu i-a spus dumnealui așa ceva. 
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Domnul primar spune că domnul consilier Dorin a spus, probabil, că banii sunt la 

primărie și nu la primar, dar s-a înțeles greșit. 

Având în vedere și această problemă, domnul primar spune domnului consilier Dorin 

Mihăiță că nu este nevoie să sune în fiecare zi de luni și să amenințe că va aduce gunoiul la 

primărie pentru că acolo mașina de gunoi nu poate intra. Domnul Dorin spune că s-a uitat și el 

acolo unde se presupunea că nu intra mașina și totuși mașina a intrat cu spatele și a luat 

gunoiul. 

Domnul primar informează despre faptul că a primit un telefon de la Liceul din Vaslui și 

a fost informat că doua fete de clasa a XI a au abandonat școala. A fost cu asistența socială 

acasă la cele doua familii și motivul abandonului este lipsa de susținere financiară. 

S-a hotărât acordarea a două ajutoare de urgență pentru plata căminului pe 2 luni. 

Domnul Robac spune că putem plăti noi pentru tot anul. 

 

Domnul consilier Scântee aduce în atenție existența mărăcinilor și a copacilor de pe 

marginea drumului, care ies pe asfalt și dorește luarea de măsuri. 

 

 

 

Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 26.08.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Procesul verbal al ședinței anterioare a fost aprobat în unanimitate. 

 

 

Se încheie ședința extraordinară a consiliului local din data de 24.09.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Costel Dima                 Jrs. Adina Maftei 


